
  

  Kolding Orienterings Klub 

Bestyrelsesmøde nr. 4-2019 
23. maj 2019, Bøgelund kl. 19.00 
 
 

Referat: 
 
Deltagere: PE, AEP, SH, PDF, TBL og JLL. 
Afbud: SH 
 
1. Sidste referat 

Kommentarer til referat fra bestyrelsesmødet 19.03.2019  
Ingen kommentarer 

 
2. Diverse info 

• Bøgelund (SH) – Intet nyt, SH ej til stede 

• Projekt Hylkedal (PDF) Trailcenter: Peter har været til informationsmøde og refererede herfra.  Se evt. på 
Kolding Kommunes hjemmeside. 
 

3. WOC2020 (SH) 

• Status, SH ej til stede 

• Evaluering af WOC-infomøde 8. maj på Bøgelund. Skuffende deltagelse fra KOK-side, årsag? Bliver det 
en udfordring at skaffe hjælpere til juli 2020? Kunne vi have gjort mere? 

• Involvering af medlemmer… Punktet udskudt 
 

4. Arrangementer (PE) 

• KOK løb 
o Evaluering af Jubilæumsløb 30. marts i Lilballe . Fin deltagelse, god skov, men vi skal ikke 

forvente større løb derude. 
o Evaluering af DM Ultralang 7. april i Frederikshåb. Flere funktioner har selv-evalueret. Største 

udfordring opstod i Start pga. for få kort til Åbne baner. Fejlen opstod hos leverandør af kortene, 
men det var en fejl at vi ikke selv fik kontrolleret antallet.  

• Motionsorientering.dk nyt DOF-system til brug for aktiviteter og løb. Det blev diskuteret hvor vidt vi 
vil bruge det fuldt ud, eller oprette vores eget KOK-event-tilmelding. Vi arbejder videre med KOK-
event. 

• Divisionsmatch 25. august. Første match godt overstået, uafgjort med SNAB. Målsætning 25/8 på 
80 deltagere. Fokus fra nu af. 

• Sankt. Hans løb d. 19. juni i Bjert/Stenderup. Udvidet kort over Bjert – Bjert Syd. Bliver samtidig 
Klubmesterskaber Kortdistance. Efterfølgende hygge i Bomhuset. 

• Find-vej status 
o Vejen/Grønnevang Skole – Intet nyt, evt. opfølgning på møde med Vejen Kommune. 
o Christiansfeld – Kort under udfærdigelse, bliver nok først færdig efter sommerferien. 

• ”Holdleder” til divisionsmatcherne – hvem. Ingen har meldt sig 
  

5. Korttegning (PE) 

• Lilballe Blev færdig til jubilæumsløbet, dog kan der tegnes mere, hvis vi får tilladelse til flere løb 
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• Andet – Skærbæk? Sprintkort under udfærdigelse, bruges til Natcup 2020 (marts) 

• Adgang til private skove – Skema til DOF, der har ansat ny naturkonsulent 
 

6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning - banelæggermøde afholdt – status Flere nye deltog, gentages til august. 

• Børne- og ungdomstræning 
o Plan for afvikling af børne- og ungdomstræning (mandag og onsdag) 
Evaluering af foråret hidtil. Mandagstræning for ungdom er startet med få deltagere. Er der behov 
og ressourcer? Hvem skal det være for? 

• Mini-O 
o Status og fremtid. Evalueres af de involverede. Fin succes hidtil. Sidste gang i foråret er 2/6. 

• Seniordag – træning 
o Onsdag d. 15., 22. og 29. maj (Susanne). Ikke mange deltagere, kan vi reklamere mere for det. 
o 7. september i Frederikshåb (Per). Skovtilladelse ok, indbydelse under udarbejdelse 

 
7. Klubliv (TB) 

• Påskeløb, klubtur 2020 – status. Rømø, vandrerhjem er reserveret og mange har forhåndstilmeldt 
sig 

• Evaluering af 50 års jubilæum (31. marts 2019) herunder økonomi. Lidt billigere end budgetteret. 
Stor deltagelse i festen, receptionen var knap så velbesøgt fra vores nabo-o-klubber. 

• Rekruttering – hvordan skal vi rekruttere nye i 2019. Ikke yderligere tiltag i år. Vi vil hellere bruge 
ressourcer på de nye der er kommet – og fortsat kommer der nye. 

• Sankt Hans løb d. 19. juni i Bjert/Stenderup. Same procedure as last year 

• Klubtur til Langeland ved JFM-stafet og Lang d. 17-18. august. Tina har overtaget tilmeldingerne. 

• DM hold 6. oktober Als Nørreskov. Vi er pænt sikre på at kvalificere os – hvad gør vi? Bus? 
Egenbetaling? Koordineret kørsel? 

• Sæsonafslutningsfest – dato. Fastsat til fredag d. 8/11 
 

8. Økonomi (AEP) 

• Fonde  
o Elitepuljen – status Modtageta 10.000 kr.  Brugt 1.800 på TVO-medlemskab. Resten fordeles 

ligeligt mellem Gustav og Niels, Tina informerer. 
o DGI – modtaget 34.100  Søgt til startpakke til primært nye medlemmer. Peter kigger på det. 

Info til klubmedlemmer når det er indkøbt.  

• Investeringer 
o Klubtelt: Vi køber 2 firkantede klubtelte (SH) – teltene er i restordre 
o Opdatering af vores skilte og bannere – Modtaget og brugt ved DM Ultralang. Vi skal have 

gamle skilte smidt ud. 

• Aftaler 
o Ny aftale med Trimtex – medlemsrabat. Vendes med Vivi senere. 
o Rabataftale med Friluftsland – 15%. Info samlet til klubbens medlemmer når Trimtex er 

afklaret. 
 

9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Intet at bemærke. 
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10. Udvikling af klubben 

• Strategidag i efteråret. Lørdag d. 28/9 kl. 9-12 på Bøgelund. 

• Kontaktpersoner/ansvarlige indenfor nøgleområder – status Nøglepersoner OK,  

• Koordineringsteams (Kort/arrangement – Træning – Kommunikation – Klubliv) – koordinerings-
grupper ej kontaktet endnu fsv. angår Træning og Kort/arrangement. 
Kommunikation er i gang. Klubliv er svært at finde nogen. Vi slår ”grupperne” op som åbne grupper 
med mulighed for alle i klubben at melde sig. 

• YOLA: International konference for unge ledere indenfor orientering. Christa deltager – kun få 
danskere deltager. 

 
11. Eventuelt  

Intet 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• 22. august 

• 5. november 


